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VERSLAG INTERRADENOVERLEG 7 MAART 2023 

 

 

Start: 19u30 

Locatie: zaal ’t Roth (gelijkvloers)– GC Felix Sohie 

 

Aanwezig: Els De Greef (cultuurraad), Lars De Laet (Gecoro), Erwin Gysens (mobiliteitsraad), Pieter 

Muyldermans (schepen), Rob Onderwater (Sportraad), Sofie Raveyts (Jeugdraad), Chris 

Vanderlinden (milieuraad) en Annick Van Herwegen (verslag)  

Verontschuldigd: Carmen De Rudder (GROS), Gilberte Marchand (seniorenraad) en Jan Van Assche 

(RLE) 

Afwezig: Marion Van Moorsel (bibraad) 

 

 

1. Terugkoppeling vorige vergadering  (1/12/2022) 

 

1.1. Goedkeuring verslag 

Goedgekeurd. 

 

1.2. Vraag naar voorbereidend document Gemeenteraad– toelichting beslissing CBS 

6/2/2023.  

Vermits de vraag naar een voorbereidend document bleef leven binnen het 

Interradenoverleg maakte Annick er een punt van voor het college zodat zij hierin 

een beslissing kunnen nemen. Het punt wordt als bijlage toegevoegd. De leden van 

het Interraden nemen hiervan akte maar vinden het jammer dat hun vraag niet 

opgenomen wordt.  

 

Het klopt dat er via de bevoegde schepen steeds bijkomende informatie kan 

ingewonnen worden maar je weet niet altijd of bepaalde adviezen al dan niet gevolgd 

zijn, je weet vaak ook niet waarmee de andere raden bezig zijn wat ook impact kan 

hebben op je eigen raad. De adviesraden willen graag zo snel mogelijk betrokken 

worden. Chris kaart enkele zaken aan die binnen andere raden op de agenda staan 

maar ook een milieuproblematiek inhouden en op die manier toch ook best binnen 

de milieuraad opgenomen worden. Vb. Interrand → rond diftar.  Vb. Gecoro: bij 

werven wordt heel veel water wordt opgepompt. Als milieuraad weet je dit vaak te 

laat. Men vraagt of het mogelijk is om de agenda iets breder en minder cryptisch te 

omschrijven.   

 

Lars geeft mee dat er binnen de Gecoro een traject met het bestuur is afgelegd.  Voor 

bepaalde zaken moet het bestuur immers het advies inwinnen van Gecoro. Mogelijks 

kunnen er ook voor de andere raden afspraken over gemaakt worden met het 
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bestuur zodat het minder afhankelijk is van de reflex van de ambtenaar of schepen. 

Op zich is dit echter al opgenomen in de statuten van de raden.  

 

 

2. Update over een aantal thema’s 

 

2.1. Evaluatie “Klinken op 2023” 

- Zeer fijn dat het terug kon. Veel volk bij de opbouw.  

- The usual supects waren er, maar weinig nieuwe mensen buiten de raden. 

- Gekende verenigingen sloten ook massaal aan.  

- De sleutel mocht er iets vroeger zijn. 

 

 

2.2. Update Doendersbudget 

 

Buurtpark Ten Trappen 

- Eind januari: goedkeuring finaal plan door buurtcomité (met inspraak van de inwoners, ze 
organiseerden een bevraging van de wijk en gingen op gesprek met een aantal inwoners) 

- 23 en 24 februari:  aanplanten van de nieuwe beplanting (fruitbomen) door de 
buurtbewoners 

- 13 maart: plaatsing van de marktkast door Fluvius 
- Eind maart: heraanleg wandelpadje door de buurtbewoners 
- April: plaatsing boekenruilkastje 
- April-Mei:  plaatsing van paaltjes die als speelelement/rem voor spelende kinderen dienen 
- Plaatsing van de naamborden en inhuldiging van het parkje moeten nog bekeken worden 

met de buurt.  
- Als er nog budget over is, wordt gekeken over er nog een klein speelhuisje kan geplaatst 

worden.  
 

Street-art op SJC Koldam 

- Het initiële idee was om pas op te starten na afronding van het buurtparkTen Trappen. 
Vermits  Tour Elentrik ondertussen loopt, is het logischer om toch al op te starten zodat 
beide graffitiprojecten elkaar kunnen versterken. We werken ook met Treepack samen voor 
dit project. 

- Aanstaande woensdag is er een eerste gesprek gepland met Kristin, de indiener van het 
project en Ben als coördinator die dit trekt. 

- Ben bekijkt op welke manier de toetsingsgroep actief betrokken kan worden. Dit zal naar alle 
waarschijnlijkheid zijn om advies te geven over de  locatie (welke muur), de thematiek en de 
kunststijlen. Een ruimere bevraging van de bevolking wordt ook nog gepland. 

- Het is de bedoeling om ergens in de zomerperiode te landen  maar hiervoor zijn we 
afhankelijk van de  planningsdienst Treepack  dus nog geen duidelijkheid hierover. 
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De aanwezige leden uiten hun appreciatie voor dit project. Het is zelfs nu al een geslaagd initiatief 

te noemen waarbij burgerparticipatie tot zeer mooie resultaten en betrokkenheid leidt. Het leeft! 

Als het project nog verder is, is een uitgebreid artikel in de Hier Hoeilaart zeker aangeraden.  

Is er ook Doendersbuget voor de volgende jaren? Neen, dit is momenteel nog niet voorzien. 

Momenteel is het Doendersbudget een eenmalig iets dat enkel voor 2023 is gebudgetteerd. Er zal 

eerst een evaluatie moeten gebeuren, indien positief zal er gekeken worden naar budget voor ook 

de volgende jaren.  Het interradenoverleg adviseert positief en vraagt aan het bestuur om ook de 

komende jaren budget in te schrijven voor soortgelijke projecten. 

 

Op de vraag of de bestaande boekenruilkastjes een meter of peter hebben kan bevestigend 

geantwoord worden. Alle bestaande kastjes hebben een meter of peter. Bestaande kastjes die aan 

vervanging toe zijn, worden vervangen. Hiervoor zijn met de Technische Dienst de nodige afspraken 

gemaakt en voor de zomer zouden alle kastjes opnieuw tip top moeten zijn.  

 

 

2.3. Voorlopig programma Meifeesten 

 

De Meifeesten gaan niet meer door zoals de vorige jaren in het park, ze worden evenmin 

georganiseerd vanuit de gemeente. Men startte van nul van een wit papier. Doendervolk VZW 

organiseerde dit tot een 3-tal jaren geleden, vorig jaar getrokken vanuit de dienst Vrije Tijd.  

 

Voorlopige inhoud van de feesten: 

- Op vrijdagavond zal er in elke horeca/zaal met toog iets te doen zijn. Momenteel sprongen al op 

de kar: het Jeugdhuis, de GROS voor cafetaria in Felix Sohie, Hola, Sportbar, kantine 

voetbal/tennis,…  

- Zaterdag: voetbaltornooi jeugd, foodtruckfestival en Chiro-fuif in park 

- Zondag: sport georiënteerd met o.a. de meicrossen 

 

De milieraad gaat dit jaar geen infostandje voorzien. 

 

Men geeft mee dat de communicatie over wat wel en niet kan te laat is opgestart. Men vraagt om 

in de toekomst sneller in overleg te gaan met de verenigingen en een kader aan te reiken. Er zijn 

naar de toekomst toe mogelijks ook opportuniteiten maar dan moet dit beter en sneller opgenomen 

worden. Nu is de tijdsdruk voor een aantal verenigingen te groot om nog mee op de kar te springen.  

 

  

2.4. Avond voor de vrijwilligers vanuit IGS (22/03) 

Net zoals de vorige jaren, wordt er vanuit  IGS Druivenstreek een activiteit georganiseerd specifiek 

voor de vrijwilligers van alle verenigingen binnen onze regio. Dit jaar is Elke Plovie uitgenodigd die 

volgens de enkelen die haar al hoorden spreken, zeker een aanrader is.  

 

Iedereen welkom op 22 maart in CC De Bosuil!  Inkom is gratis maar best een stoeltje reserveren via 

de website. 
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2.5. Gebruik van foto’s – opgelet met auteursrecht! 

  

De Seniorenraad ontving recent een schrijven met betaalverzoek naar aanleiding van de 

vaststelling van een inbreuk op het auteursrecht. Na onderzoek door de Visual Rights Group bv. 

die werkt in opdracht voor Belga News Agency werd vastgesteld dat bij een bericht uit de 

nieuwsbrief van 26 augustus 2021 een foto van het persagentschap onrechtmatig gebruikt werd 

(geen toestemming gevraagd aan noch een licentie verleend door Belga). De seniorenraad 

gebruikte een foto van koning Filip die de overstroomde regio in Wallonië bezocht.  

 

De berichten uit de maandelijkse nieuwsbrief van de seniorenraad zijn terug te vinden op de 

website van de adviesraad (www.seniorenhoeilaart.be) en via dat kanaal werd de foto 

gevonden. 

Voor deze inbreuk werd een betaalverzoek ontvangen van € 585,35 voor de vergoeding van 

geleden schade en dossierkosten. De seniorenraad deed het nodige voor de betaling. 

  

Op vraag van schepen Annelies Vanderlinden wordt dit op het interraden geagendeerd en 

toegelicht zodat alle voorzitters van de adviesraden geïnformeerd zijn en dit zelf ook op hun 

raden kunnen toelichten.  

 

Chris Vanderlinden verwijst ook naar soortgelijke overeenkomst i.v.m. gebruik van gepubliceerde 

artikels in de pers. Het betreft License2Publish (het voormalige Reprocopy) 

(https://www.license2publish.be/). Dit is  de beheersvennootschap van de Vlaamse 

krantenuitgevers. Ze hebben ook een tool voor berekening van de vergoeding 

(https://www.license2publish.be/tarieven/).  

 

 

3. Nieuws uit en vragen van de adviesraden 

 

3.1. Seniorenraad  

 

Op vraag van Gilberte, worden volgende 3 thema’s onder de aandacht gebracht.  

- Dementievriendelijke wandelingen in Hoeilaart | Gemeente Hoeilaart  omdat we allen vroeg of 

laat geconfronteerd worden met dementie! 

- Aandacht voor het Open Forum van de  Cultuurraad met als thema "communicatie / vrijwilligers". 

Iedereen welkom op dinsdag 18 april 2023. 

- Belangrijk: vanaf 2024 is er geen stemplicht meer voor de lokale verkiezingen maar stemrecht. 

Hoe kunnen we ervoor zorgen dat we zoveel mogelijk mensen bereiken om te stemmen? Ideeën: 

Oefencomputer in het GC Felix Sohie/WZC om op voorhand digitaal te oefenen, inschakelen van 

minder mobielencentrale om de mindermobiele personen te vervoeren naar de stembureaus, 

oefensessies via de digidokter om digitaal te stemmen…  ? 

 

3.2. Proefmagazine Uit 

Vanuit IGS wordt er gekeken of het mogelijk is om een UiT-magazine te maken dat op maandelijke 

basis zou verschijnen in de volledige druivenregio. De informatie komt uit de UiT-databank maar 

men hoopt op die manier kort op de bal te kunnen spelen en zoveel mogelijk geïnteresseerden te 

laten deelnemen aan activiteiten die georganiseerd worden. De huidige programma-brochures zijn 

http://www.seniorenhoeilaart.be/
https://www.license2publish.be/
https://www.license2publish.be/tarieven/
https://www.hoeilaart.be/activiteiten/dementievriendelijke-wandelingen-hoeilaart
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per halfjaar waardoor je heel veel zaken die georganiseerd worden mist. Bedankt aan iedereen die 

de enquête invulde!  

 

Vanuit de raad geeft men aan dat het een nobel initiatief is maar dat het hopelijk niet in hetzelfde 

bedje ziek is als de “Noen-magazine” en dus slechts een kort leven geniet.  

  

3.3 Evaluatie Druivenfestival 

Het druivenfestival werd intern geëvalueerd binnen de afdeling, binnen het Druivencomité en via 

mail werd eveneens de nodige feedback gevraagd. Al dit materiaal bij elkaar geeft volgende 

belangrijkste zaken voor een volgende editie.  

 

Overwegend zijn de bevraagden positief over editie 2022 ondanks dat het weer ons geregeld in de 

steek liet.  

 

Enkele aandachtspunten: 

- Nieuw dit jaar waren zowel de VIP-tent alsook het gebruik van de betaalkaarten. De VIP-werking 

dient nog wat bijgestuurd te worden, zeker wat betreft de catering. Het initiatief op zich wierp 

zeker zijn vruchten af en zal volgend jaar herhaald worden. Dit is ook een mooie erkenning voor 

de sponsors.  

- Het werken met de betaalkaarten had heel wat voordelen en was zeker goed in het kader van 

beveiliging (minder cash geld). Veel gehoorde verzuchting was wel dat het jammer was dat er 

niet overal met deze kaart kon betaald worden. Dit wordt zeker bekeken naar volgend jaar toe.  

- Vermits er op meerdere locaties activiteiten zijn, is het volk meer gespreid. Voor sommige zaken 

is dat jammer vb bij optredens.  

- Er was op voorhand heel wat overleg met politie en brandweer en de nodige draaiboeken en 

protocols werden afgesproken en doorgenomen. De meest onveilige situatie met de reclame- 

en lichtstoet werd opgelost doordat reclame- en lichtstoet een omgekeerd parcours aflegden 

en er op die manier minder problemen waren. Dit werd positief bevonden. Voor beide zaken is 

er steeds enorm veel volk op de been wat maakt dat het een uitdaging blijft om alles in goede 

banen te leiden.  

 

3.4. Milieuraad 

- Aanstaande zaterdag  is het “zwerfvuilactie”. Vonk antwoordde dat ze wel graag deelnemen 

maar dat dit niet kan op de dag zelf. Vanuit de gemeente werd het nodige materiaal ter 

beschikking gesteld zodat zij dit op een ander moment kunnen doen. 

- Er is een open forum op 20/04 maar momenteel nog geen budget en het thema is nog niet 100% 

duidelijk. Wordt dus nog vervolgd…  

- Het verslag van de laatste milieuraad geeft o.a. hun visie op het diftar-principe. 

Aandachtspunten vanuit de Milieuraad zijn o.a. dat containers gaan buiten gezet worden maar 

wat in de smalle straten, straten zonder trottoirs, de vele hellingen,… Niet elke burger kan zijn 

bakken onmiddellijk binnen halen waardoor er veiligheidsrisico’s zijn voor weggebruikers. Soms 

individuele vuilbakken per gezin of collectieve straatjes bij plaatsen waar er collectief kan 
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ingezameld worden. Wie moet een badge hebben? Wie privaat/wie collectief? … Er zijn dus nog 

heel wat aandachtspunten!  

 

3.5. Gecoro 

- Aanstaande dinsdag is er een infosessie rond de bouwshift. Het is vooral gericht naar Gecoro-

leden maar op zich is iedereen welkom die interesse heeft. Lezing door Paul Willaume en een  

interactieve VRP-sessie. Lars bezorgt de uitnodiging aan de geïnteresseerden. 

- Er is geen open forum bij Gecoro. Zij zijn wel vragende partij om mee rond visie te werken (vb. 

rond verlichting, …). Kan dat ook vanuit Gecoro?  Andere voorzitters geven aan dat er inderdaad 

wel wat onderwerpen zijn waar er toch heel wat mensen bij betrokken kunnen worden. Vb 

hemelwaterplan, verlichting,… Lars zal dit meenemen naar Geocoro om dit te bekijken.  

- Er komt wel een klankbordgroep rond RUP+, vanuit de gemeente. 

 

3.6. Jeugdraad 

- De “Nog tijd zat”-campagne wordt in een nieuw jasje gestoken. Er is een samenwerking met een 

design-bureau. Er komt ook een nieuwe slogan. Vermoedelijk tegen april klaar.  

- Open fora: nu zijn het steeds leden van Chiro, Scouts of jeugdhuis. Het is veel moeilijker om 

jongeren te bereiken die niet binnen een jeugdvereniging actief zijn.  

 

4. Varia 

- Bedenking i.v.m. de werking van het jeugdhuis. Zij zijn niet elk weekend open. Hoe loopt en 

erkt dit? Via sociale media wordt gecommuniceerd wanneer ze geopend zijn, ze zijn 

inderdaad niet elke zaterdagavond open. Ze organiseren heel wat evenementen en zetten 

hier meer op in dan op de zuivere jeugdhuiswerking. Maar het trekt de jeugd aan. Er is zeer 

weinig horeca aanbod voor de jeugd.  

- Momenteel loopt een bevraging rond volwassenonderwijs en het aanbod. Annick deelt 

folder uit. Geef zeker ook je mening en maak gerust reclame! Men merkt op dat er ook een 

aanbod is in Tervuren maar dit is moeilijk bereikbaar omdat het busvervoer stopt voordat 

de cursus eindigt. De aanbieders van het volwassenonderwijs zorgen inderdaad voor een 

aanbod binnen heel de regio. Wil je een bepaalde cursus graag in Hoeilaart, vul dan zeker de 

bevraging in. Als er voldoende vraag is rond een bepaald thema, is de kans ook groter dat dit 

hier georganiseerd kan worden. 

- Sportraad. Wat meldingen gekregen rond de parkeerdruk aan Koldam-site en hockey site. 

Met jeugd werd al afgesproken dat scouts en chiro niet op zelfde moment starten en 

eindigen om op die manier de (parkeer)druk te verlagen. Vraag aan de Sportraad om dit ook 

op te nemen met de clubs op het Open Forum. Rob geeft aan dat de hockeybond de uren 

van de tornooien organiseert en dat ze inderdaad starten op hetzelfde moment. Maar dit 

kan zeker opgenomen en besproken worden.  

- Volgende vergadering: 9 mei 2023  om  19u30 in GC Felix Sohie. 

  


